
 

 

Zapisnik 6. redne seje IO Fotografske zveze Slovenije  

z dne 4.12.2024 

 

Seja je bila na daljavo (MS Teams, ob 20.00 uri). 
 
Prisotni člani IO: 
Tomaž Lanišek, predsednik 
Andreja Ravnak, podpredsednica 
Stane Vidmar, tajnik 
Vasja Doberlet 
Miha Kacafura 
Stojan Gorup 
Klemen Klemenc 
Marjan Klepec 
Janez Kramar 
 

Opravičeni: 

Matjaž Vidmar  
Simon Kovačič 
 

Ostali: 

Žiga K. Gričnik, NO 

Simon Krejan, KSF 

Matej Peljhan US 

 

Neopravičeno odsotni: 

Drago Metljak, ČR 

 

Dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti  IO, 

2. Potrditev dnevnega reda, 

3. Potrditev zapisnika  5. redne seje IO z dne 15.4.2024, 

4. Potrditev zapisnika  2. izredne seje IO FZS z dne 26.6.2024, 

5. Poročilo s FIAP kongresa v Indiji (Vasja Doberlet), 
6. Sprememba/nadgradnja Pravil FZS glede pravice do udeležbe organizacijskega odbora 

organizatorjev na svoji razstavi, 



7. Slovenski pregledni razstavi 2024 v CD dne 11.12.2024, 
8. Pregledna razstava za leti 2025 (FDJP) in 2026 (predlogi za organizatorja), 
9. Ažuriranje podatkov članstva po klubih/društvih (ponovno), 
10. Finančno poslovanje FZS, 
11. Podpora za FZS internetne strani (seznanitev), 
12. WORLD EXPO 2025 Osaka, Japonska – seznanitev z zadnjim statusom projekta, 
13. Podelitev fotografskih nazivov FZS in NAJ dosežkov FZS (kdaj in kje?), 

14. Popravek datuma za oddajo vlog za NAJ dosežke FZS, 

15. Fotografsko središče FIAP – Grad Negova, 

16. Razpisi JSKD 2024 (poročilo), 

17. Razno. 

Zapisnik: 

1. Na podlagi prisotnih članov IO FZS je IO sklepčen 

2. Dnevni red je potrjen in sprejet v predlagani vsebini. 

Sklep: predlagani dnevni red se sprejme v predlagani vsebini. 

Glasovanje: 

Za: 9 Proti:0 Vzdržani:0 

 

Opomba: Poročilo o žiriranju Slovenske pregledne razstave 2024 in ocenjevanje map za fotografske 

nazive se obravnava po točki 4. 

3. Zapisnik 5. redne seje z dne 15.4.2024 je bil obravnavan in sprejet sklep: 

Sklep: Zapisnik je potrjen v dani vsebini in obliki. 

Za: 9 Proti:0 Vzdržani:0 

 

4. Zapisnik 2. izredne seje z dne 15.4.2024 je bil obravnavan in sprejet sklep: 

Sklep: Zapisnik je potrjen v dani vsebini in obliki. 

Za: 9 Proti:0 Vzdržani:0 

 

5. Poročilo o žiriranju Slovenske pregledne razstave 2024 in ocenjevanje map za fotografske 

nazive 

Matej Peljhan: Slovenska pregledna razstava se razvija in postaja blagovna znamka tudi v širši 

javnost. 

Predlagam, da naj bo razstava pregled dejavnosti fotografov v zadnjem obdobju, zadnjem letu. 

Prijava naj bo brez prijavnine, s tem naj bi motivirali avtorje, nagrade naj bodo v materialni obliki. 

Letošnjo novo temo – dokumentarna fotografija, je ocenjevala mešana komisija, prisotna sta bila 

zunanja člana.  

Pridobili smo nekaj novih fotografov. 



 

Za ocenjevanje map za fotografske nazive FZS smo dobili 13 map, 4 za F1 – 3 uspešni, 7 za KMF – 4 

uspešni in 2 za MF – 2 uspešna. 

Kandidati vedno bolj upoštevajo smernice US zato je malo zavrnjenih vlog. 

 

Čestitke nosilcem novih nazivov! 

 

Stojan Gorup: dodatna tema so bila žarišča v Sloveniji in svetu. Dodatna tema je bila brezplačna za 

profesionalne fotografe. 

Naredi naj se analiza Slovenske pregledne razstave. Amaterji zapravimo veliko denarja za 

pridobivanje nazivov. Prijavnina naj bo za kritje stroškov. 

Tomaž Lanišek: pri tem gre za sodelovanje  

Miha Kacafura: povabimo profesionalne fotografe in dvignimo kvaliteto. Napravimo analizo razstave. 

Tomaž Lanišek: bomo naredili analizo. 

Žiga Gričnik:  

• na kakšen način si je organizator pridobil profesionalne fotografe, 

• pomanjkljivo reklamiranje razstave, 

• kje so bile objave? 

• Kakšna je bila uspešnost profesionalnih fotografov? 

Tomaž Lanišek: organizacija je bila v rokah FK Ljubljana in FZS. Določeni napredki so. Profesionalni 

fotografi so vabili skozi svoje društvo (DPFS) z namenom pridobiti čim več prijav. 

Če FZS ne dobi denarja od ministrstva je potrebna prijavnina. Poskus sodelovanja je bil, kako naprej 

bomo pa videli. Na razstavi bomo videli uspeh projekta. 

Matej Peljhan: na žiriranju izberemo najboljše. En avtor je izrazito izstopal. Promocija razstave ni bila 

dobra ne strani FKL ne DPFS. 

Klemen Klemenc: kaj bodo prof. fotografi doprinesli? So dobri v vseh temah? Na vseh razpisih so 

vabljeni k sodelovanju, tudi v žirijah. 

Tomaž Lanišek: ko je Stojan Kerbler dobil Prešernovo nagrado za življenjsko delo, smo tudi fotografi 

amaterji pridobili na vrednosti. Ministrstvo tega pri potencialni podelitvi določenih sredstev FZS ne 

upošteva. Poskusili smo združiti oboje in bomo tudi v prihodnje delovali sodelovalno. 

Miha Kacafura: 26.6. je bilo zapisano, da bodo prof. fotografi objavili naš razpis, so to storili? 

Tomaž Lanišek: to bo pojasnil predsednik FKL. 

Žiga Gričnik:v preteklosti sta bila dva zanimiva razpisa, ki ju ni več - SLO Press Foto in EMZIN. 

Če želimo preseči okvire FZS moramo pravila v celoti točno definirat. 

Če želimo delovati širše, mora biti FZS širša, tudi s pomočjo drugih. 

Tomaž Lanišek: iščemo organizatorje za več let naprej, hkrati pa tudi potencialne sponzorje. 

Ministrstvo za kulturo do sedaj še ni imelo posluha, a se nadejamo pozitivnih sprememb v prihodnje. 

 

6. Poročilo FIAP kongresa 

Priloga zapisniku. 

Miha Kacafura: na podelitvi FIAP nazivov naj se predstavi povzetek poročila. 

 

7. Sprememba/nadgradnja Pravil FZS 

Točka dnevnega reda se prestavi na naslednjo redno sejo IO FZS, ki bo potekal v živo v Kranju. 

 US in člani IO naj pripravijo predloge. 



 

8. Odprtje Slovenske pregledne razstave 

Odprtje razstave bo v CD v Mali galeriji 11.12.2024 ob 17.00 uri mladinska in 18.00 uri članska. 

 

9. Slovenska pregledna razstava 2025 bo decembra v Kranju v organizaciji FDJP Kranj. 

Za leto 2026 iščemo kandidate za organizacijo razstave. 

FZS naj pošlje poziv društvom/klubom. 

 

10.  Kljub večkratnim prošnjam od nekaterih članov zveze ni odgovora. Podatki o članih so na 

spletni strani zato še vedno nepopolni, zato jih moramo v najkrajšem času ažurirati. 

Tomaž Lanišek: Večjih težav pri plačevanju članarin ni. Tretjina društev še ni plačala članarine, 

nekateri zamujajo še za 2023, zato smo jih v začetku decembra še enkrat pozvali k plačilu članarine, 

konec leta pa jih bomo še enkrat. 

FK Brežice je poslal obvestilu o izstopu iz zveze zaradi težje finančne situacije kluba. 

Kaj storiti takem primeru - izpis, zamrznitev članstva, omejeno članstvo, pomoč takim članom? 

Predsednik zveze ali pa član IO bo kontaktiral predsednika FK Brežice. 

FK Jesenice je konec leta 2023 prenehal z delovanjem. Terjatve za neplačano članarino se odpiše. 

Sklep: Terjatve FK Jesenice, se zaradi prenehanja delovanja odpišejo. 

Za: 9 Proti: 0 Vzdržani: 0 

 

11. Tomaž Lanišek: Spletne strani FZS ureja Andreja Ravnak. Programske težave rešuje študent, ki 

ga plačamo preko Študentskega servisa. Letni strošek je okrog 550€. 

Miha Kacafura: preverite možnost zaposlitve preko pogodbe o prostovoljstvu. 

12. WORLD EXPO 2025 Osaka – poroča: Stane Jeršič 

Prijavili smo se na dva projekta. Na razpis je prispelo veliko prijav, izbranih je bilo samo 12, iz Evrope 

je bil izbran samo projekt z Danske (https://www.expo2025.or.jp/en/) . 

TEAM EXPO – predstavitev pred devet člansko komisijo. Uspeli smo z eno prijavo. Predstavitev na 

EXPO 2025 v Osaki bo 19.9.2025. pripraviti moramo fotografije za fotografski natečaj za predstavitev 

v Osaki v času EXPA (https://team.expo2025.or.jp/en/). 

13.  Tomaž Lanišek: na pregledni razstavi v CD imamo omejen čas trajanja prireditve. Na podelitvi 

nagrad za Slovensko pregledno razstavo 2024 bo podeljena le plaketa Janeza Puharja. Nagrado bo, po 

potrditvi skupščine FZS, dobil Igor Debevec. 

Podelitev nagrad za NAJ dosežke FZS, fotografske nazive FZS in FIAP nazivov bo predvidoma januarja 

2025 v Kranju, v dvorani Glasbene šole Kranj. 

Vabilo se pošlje vsem članom zveze. 

 

14. Sprememba datuma za oddajo vlog za NAJ dosežke FZS. 

 

Sklep: Datum za oddajo vlog za NAJ dosežke FZS je 15.3. tekočega leta. 

 

https://www.expo2025.or.jp/en/
https://team.expo2025.or.jp/en/


Za: 9 Proti: 0 Vzdržani: 0 

 

 

 

15. Fotografsko središče FIAP 

Vasja Doberlet: Fotografsko razstavišče FIAP na gradu Negova za zaprto. Skrbnik razstavišča Ivo Borko 

na sedež FIAP poslal pisno poročilo. Nova lokacija v Sloveniji še ni znana. 

16. Razpisi JSKD 

Stojan Gorup: FZS ni v letu 2024 prijavili nobenega projekta. Igor Rosina je predstavil dva projekta za 

prijavo preko FZS, vendar je kasneje prijavo umaknil. 

Uspešni s prijavami na JSKD so bili FD Jesenice – dva projekta, FDJP Kranj, Foto kino klub Kamnik(*) – 

dva projekta, FK Nova Gorica – dva projekta, Foto kino in video klub Mavrica Radomlje, KUD Pozitiv 

Ljubljana. Skupaj je bilo osem projektov v vrednosti 2.930 €. 

 

Tomaž Lanišek: naslednja seja bo januarja 2025 ali najkasneje v prvem tednu februarja v Kranju, ko 

bomo obravnavali letno poročilo za 2024 in predloge za plaketo Janeza Puharja. 

 

Seja zaključena ob 23.00 uri. 

 

Tajnik FZS Predsednik Fotografske zveze Slovenije 
Stane Vidmar                        Tomaž Lanišek 
 


